
Zápis z porady vedení konané dne 29. 5. 2017 

 

Přítomni: Šrubařová, Veselý, Malinka, Regner, Matyska, Křenek, Vičar, Rebok, Dostál, 

Bartošek, Krejčí 

Omluveni: Kohoutková 

 

1. Zprávy od ředitele 

 Proběhla schůzka ředitele s paní kvestorkou za účasti prorektora Bulanta ohledně 

služeb poskytovaných pro RMU, dojasnění jednotlivých aktivit, které ÚVT pro RMU 

poskytuje. Dále byla obsahem schůzky diskuze ohledně Centra CERIT-SC a možného 

spojení této infrastruktury s infrastrukturou CESNET. 

 Ředitel obdržel vytištěné vizitky. Podle kvality je možné použít firmu vysoutěženou 

v DNS pro tisk vizitek pro členy vedení ústavu i další zaměstnance podle potřeby. 

 Na příštím jednání kolegia 5.6. proběhne prezentace ohledně portálu MU (Martin 

Jakubička).  

 Ředitel žádá o plány dovolených pro stanovení zástupnosti na jednání kolegia do 12.6. 

(zástup Veselý či Dostál). Dále bude stanoven režim kolegií během prázdnin. 

  

 

2. Úkoly z minulých jednání kolegia 

 Kontrola katalogu služeb – zhruba třetina katalogu je z pohledu Divize IT služeb 

nedořešena: příliš rozdílná granularita popisovaných služeb. Za Divizi IT 

infrastruktury kritika zejména z pohledu datových úložišť (chybí provazby na 

dokumentace, není dořešen vztah ke službám CESNETu, …). Veselý informuje, že 

v průběhu minulých 14 dní byla na základě požadavků z divizí upravována čtyři 

témata uveřejněná v katalogu: 

1) harmonogram fotografování osob, 

2) CPS z pohledu obsazenosti PC, 

3) oprava informací pro přihlášení k eduroam a 

4) aktualizace klienta a změny v přesměrování stránek pro vzdálenou pomoc. 

Vyjádřil poděkování T. Rebokovi za konzultace a přispění k úpravám katalogu. Před 

dalšími úvahami na téma dalšího rozšiřování nebo změn struktur katalogu zdůraznil 

potřebu revize stávajících popisů a osob zodpovědných za konkrétní službu. Současně 

s tím musí proběhnout závěrečná diskuse a nastavení pravidel údržby katalogu.  

Do 26.6. bude dále zpracováno a pak stanoven další postup. 

 Přepojování MeDiMeDu – proběhla schůzka a byl stanoven výhled harmonogramu na 

kompletní realizaci do konce roku. Další kontrola 26.6. 



 Rebok podal zprávu o revizi a stavu optokabelové sítě. Proběhla diskuze o externích 

rizicích, zejména v souvislosti s nezbytnou náhradou nadzemních vláken. Zpráva bude 

dopracována do 26.6. 

 

3. Různé 

 Veselý informuje o proběhlé schůzce s paní kvestorkou ohledně Magionu za účasti p. 

Kohoutkové. Dále proběhla diskuze ohledně ceny Inetu pro Ostravskou univerzitu. 

 Tajemnice informuje o vypořádání připomínek divizních k objemu finančních 

prostředků na dohody na rok 2017, informace po divizích budou předány řediteli a 

v případě nárůstu ředitel probere s jednotlivými divizními. Předběžně je odsouhlasen 

pouze limit do výše čerpání roku 2016. 

 Malinka informuje o aktuálním stavu řešení identit pro O365. 

 Bude zahájeno nasazení univerzitních adres na RMU v podobě 

jmeno.prijmeni@muni.cz. Na příštím jednání kolegia 5.6. bude v souvislosti 

s portálem přidána informace o přihlašování do O365.  

 Rebok žádá o případné připomínky k problematice wifi na SKM do 29.5. večer. 

 Vzhledem ke změně podmínek mobilního operátora v případě používání 

mezinárodního roamingu na data na služební cestě je nutné se předem spojit s Ing. 

Schindlerem.  

 Proběhlo výběrové řízení Erasmus+ a byli vybráni následující pracovníci: 

o Ondřej Buday, Martin Lebeda, Aleš Roček a Martin Mazánek z Oddělení 

podpory a služeb, 

o Zdenka Dudová a Radim Janča z Divize IT infrastruktury. 

  

 Zápisy z jednání kolegia jsou dostupné v dokumentovém serveru a informace bude 

zpřístupněna rovněž na Yammeru ÚVT. 

 

4. Zprávy z projektové podpory 

 Byla vyhlášena soutěž MPO TRIO na podporu aplikovaného výzkumu a 

experimentálního vývoje – je otevřena do 14. 7., bližší informace zde:: 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:trio_15.5.2017 

 Ministerstvo zdravotnictví vyhlásilo soutěž o účelovou podporu na řešení projektů 

zdravotnického výzkumu a vývoje naplňujících vyhlášený Program na podporu 

zdravotnického aplikovaného výzkumu na léta 2015 – 2022, soutěžní lhůta trvá do 

11. 7. 2017. Více informací naleznete zde: 

http://www.mzcr.cz/Odbornik/obsah/verejnasoutez2018%E2%80%932021_3718_3.ht

ml 

 

5. Informace z personalistiky 

 K 31.5.2017 ukončil pracovní poměr Mgr. Pavel Bohumel. 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:trio_15.5.2017
http://www.mzcr.cz/Odbornik/obsah/verejnasoutez2018%E2%80%932021_3718_3.html
http://www.mzcr.cz/Odbornik/obsah/verejnasoutez2018%E2%80%932021_3718_3.html


 K 1.6.2017 nastupuje do pracovního poměru Roman Kružík (Divize IT infrastruktury). 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Iva Krejčí                             Luděk Matyska  

      ředitel ÚVT MU  

 


